

N° 2021/97488.4

AFNOR Certification zertifiziert hiermit, dass das Managementsystem der Firma:
AFNOR Certification certifies that the management system implemented by:

SPHEROS GERMANY GMBH

für die folgenden Tätigkeiten:
for the following activities:

STANDORT GILCHING: ENTWICKLUNG VON LÜFTUNGS- UND KLIMAAANLAGEN, DEREN KOMPONENTEN FÜR BUSSE. ENTWICKLUNG, VERTRIEB UND EINKAUF IN GILCHING.
SITE GILCHING: DEVELOPMENT OF VENTILATION, AIR CONDITIONING SYSTEMS AND COMPONENTS THEREOF FOR BUSES. DEVELOPMENT, SALES AND PURCHASING AT GILCHING.

STANDORT NEUBRANDENBURG: ENTWICKLUNG UND FERTIGUNG VON HEIZUNGSANLAGEN, FERTIGUNG VON LÜFTUNGS- UND KLIMAAANLAGEN, DEREN KOMPONENTEN SOWIE KOMPLETTEN SYSTEMEN UND DACHLUKEN FÜR BUSSE IN NEUBRANDENBURG.
SITE NEUBRANDENBURG. DEVELOPMENT AND MANUFACTURING OF HEATING SYSTEMS, MANUFACTURING OF VENTILATION, AIR CONDITIONING AND SYSTEMS OR COMPONENTS THEREOF AS WELL AS HATCHES FOR BUSES AT NEUBRANDENBURG.

geprüft wurde und die Forderungen des folgenden Standards erfüllt:
has been assessed and found to meet the requirements of:

ISO 14001:2015

und an den folgenden Standorten etabliert ist:
and is developed on the following locations:

FRIEDRICHSHAFENER STRASSE 7 DE 82205 GILCHING
IHLENFELDER STRASSE 148 DE 17034 NEUBRANDENBURG

Dieses Zertifikat ist gültig von (Jahr/Monat/Tag)
This certificate is valid from (year/month/day)

2024-10-22

bis
until

2026-11-06



SignatureFournisseur



Julien NIZRI
Generaldirektor von AFNOR Certification
Managing Director of AFNOR Certification

The electronic certificate only, available at www.afnor.org, attests in real-time that the company is certified.
COFRAC accreditation n° 4-0001, Management Systems Certification, Scope available on www.cofrac.fr
AFAQ is a registered trademark - CERTIF 0956.9 - EN 07/2020

Scannen Sie diesen
QR-Code, um die
Gültigkeit des
Zertifikats zu
überprüfen